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Veřejné zasedání č. 41 

konané dne 10.05.2018 v 19:00 hod. 

na Úřadě městyse Liteň. 

 

Přítomni: Jiří Vodička, Miloslav Kliment, Filip Kaštánek, Jan Havelka, Hana Lukešová, 

Miroslav Slanec, Rudolf Fiřt. 

Omluveni: Ing. Miroslav Horák,  

Hosté: Ing. arch. Klára Kolovratová, Ing. arch. Kamila Šindelářová 

 

 

 

 

PROGRAM: 

 

1.           Úvod 

2.           Zvolení zapisovatele 

3.           Zvolení ověřovatelů 

4.           Zápis č. 40, - plnění usnesení - zpráva o činnosti 

5. Přidání bodu k projednání 

6.           Termíny veřejných zasedání zastupitelstva 

7.           Údržba zeleně - nabídka AVE 

8.           Vypracování PD ZŠ - výběr zhotovitele 

9.           Výběr zhotovitele opravy místních komunikací 

10.           Vypracování PD Hasičský domek Běleč 

11.           Prodej pozemku 570/2 

12.           Výpověď smlouvy pískovna Tůma 

13. Přijetí krajské dotace na školu 

14.           Schválení pronájem nebytových prostor učiliště 

15.           Žádost o odprodej pozemku p.č. 805/5 v k.ú. Liteň 

16. Schválení MAP vzdělávání 

17. Informace letní prázdniny školka 

18. Objednávka zaměření budov bývalého SOU 

19. Záměr pronájmu nebytových prostor na č.p. 401 

20. Záměr výpůjčky nebytových prostor 

21. Omezení pravomoci ředitele Ateliér Svatopluk o.p.s. 

22. Podání žádost o dotaci z fondu Středočeského kraje  

23.           Diskuse 

24.           Závěr 
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1) Zahájení 

 

Starosta Filip Kaštánek přivítal přítomné občany a zastupitele. Konstatoval, že je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelů, tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zasedání 

zastupitelstva bylo řádně svoláno a vyhlášeno. 

 

 

2) Zvolení zapisovatele 

 

Starosta Filip Kaštánek navrhl na zapisovatelku paní Barboru Císařovou. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Zapisovatelkou byla schválena paní Barbora Císařová 

 

Na zasedání dorazil Miroslav Slanec 19:10 

 

3) Zvolení ověřovatelů 

 

Na ověřovatele byli navrženi zastupitelé Miroslav Slanec a Rudolf Fiřt 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Ověřovateli zápisu byli schváleni zastupitel Miroslav Slanec a zastupitel Rudolf Fiřt. 

 

4) Zápis č. 40 –plnění usnesení – zpráva o činnosti 

- K zápisu č. 40. z 5.4.2018 neměl nikdo připomínky 

- Představení projektu komunitního centra v Bělči. Přítomny byly i obě projektantky, které 

zodpověděli dotazy. Teď je potřeba dořešit funkční náplň budovy. Velikostní proporce. 

Umístění oken na stranu k sousedovi. A řešit celou situaci se soudy a majitelem přístupové 

cesty. 

- oprava střechy a zateplení budovy úřadu městyse.  

- oprava chodníků – řeší se projektant. 

- osvětlení Běleč, Liteň – projektant by měl začít pracovat na projektu na podzim 

- poničená cesta v Leči - příslib opravy do konce května 

- Dětské hřiště Liteň – čekáme na cenovou nabídku na kompletní dodělání hřiště. 

- Vodárna Vlence posílení vrtů a nová technologie – je domluvená schůzka s projektantem, bude 

dořešen rozpočet a doplní se potřebné doklady pro povolení. 
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5) Přidání bodů k projednání 

Starosta Filip Kaštánek požádal o přidání bodů: 

20. Záměr výpůjčky nebytových prostor 

21. Omezení pravomoci ředitele Ateliér Svatopluk o.p.s. 
 

 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0 

 

Body byly přidány na program jednání. 

 

 

6) Termíny veřejných zasedání zastupitelstva 

Zvýšená aktivita ÚM a příprava mnoha investičních akcí sebou nese zvýšené nároky na 

rozhodování zastupitelstva obce. Ve spojení s měsíční periodicitou zasedání zastupitelstva vede 

k tomu, že je ÚM zpomalen ve své práci. V čase po letních měsících a prázdninách by to mohlo 

znamenat faktické zastavení práce na investičních akcích. V létě bude probíhat rekonstrukce 

vodárny, finišovat práce na přípravě rozšíření ZŠ a další. Z pohledu ÚM a jeho zaměstnanců je 

nutné, aby zastupitelstvo obce přijímalo potřebná usnesení. 
 

Návrh usnesení č. 64 z 10.5.2018 

I. Zastupitelstvo městyse Liteň bere na vědomí návrh na změnu termínů konání řádných 

zasedání zastupitelstva ML v předloženém znění 

II. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje a souhlasí s tím, aby termíny řádných zasedání 

zastupitelstva ML po letních prázdninách 2018 byly tyto: 

    06.09.2018, 

20.09.2018, 

04.10.2018. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 64 z 10.5.2018 bylo schváleno 
 
 

7) Údržba zeleně – nabídka AVE 

Tento bod předložil starosta Filip Kaštánek. Udělali jsme průzkum terénu a v mapě označili 

místa, která potřebují údržbu. Změřili jsme ta místa a vypočítali výměru v m2, odhadli jsme 
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množství práce na vyřezávání náletových dřevin, prořezání dřevin, úklid starých odumřelých 

dřevin a likvidaci výřezu. Teprve potom může nastat realizace sekání trávy. Množství práce 

bylo stanoveno na více než 400 hodin. Pokud budeme předpokládat nasazení obou 

pracovních sil obce, je to 200 hodin na jednu pracovní sílu. Pracovníci obce mají také jiné 

úkoly a nejde je uvolnit na tuto práci na 8 hodin denně. Starají se o pořádek v obci, uklízí 

kolem kontejnerů, vynáší koše, provádí drobnou údržbu, hlídkují před školou, jsou k 

dispozici pro ČOV, stěhují věci, sekají školku a ostatní prostory v obci. Můžeme 

předpokládat, že bychom je uvolnili na práci v nabídce na 4 hodiny denně. Při 200 hodinách 

práce to představuje 50 dní nepřetržité práce, což je 10 týdnů, 2 a půl měsíce. Za tu dobu v 

sezóně už tráva na začátku, kde začali, přerostla 3x.   

Proto předkládám tento návrh na údržbu zeleně, kdy je nejprve potřeba vyřešit zanedbanou 

údržbu a pak už jen udržovat ideální stav. V sezóně sečení trav navrhuji provést 3x ročně 

strojní údržbu mulčovačem. Větší zásahy pak už nebudou potřeba. 
 

Návrh usnesení č. 65 z 10.5.2018 

I. Zastupitelstvo bere na vědomí  návrh usnesení starosty Filipa Kaštánka na údržbu zeleně. 

II. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje zadání údržby zeleně externí společnosti  

III. Zastupitelstvo pověřuje starostu Filipa Kaštánka: objednávkou údržby zeleně v hodnotě do 

130.00,-Kč bez DPH 

. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7  

proti 0  

zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 65 z 10.5.2018 bylo schváleno 

 

8) Vypracování PD ZŠ – výběr zhotovitele 

Starosta Filip Kaštánek předložit tento bod jedná se o projektovou dokumentaci na rozšíření 

základní školy do prostor bývalého učiliště. Starosta nastínil harmonogram prací. Stavět by se 

mohlo začít na začátku roku 2019. A neměli by, jsme přijít o peníze z ministerstva financí, které 

byli vyčleněny na rozšíření kapacity školy. 

Návrh usnesení č. 66 z 10.5.2018 

I. Zastupitelstvo bere na vědomí  návrh usnesení úřadu městyse na vypracování projektové 

dokumentace pro stavební povolení a inženýrskou činnost nejnižší cenové nabídce podle 

ideové studie architekta Vavříka. 

 

II. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje a souhlasí se změnou projektu na navýšení 

kapacity ZŠ z důvodu nerealizovatelnosti předchozího plánu navýšení kapacity ZŠ Liteň. 

 

III. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje a souhlasí s vypracováním PD podle ideové studie 

rozšíření ZŠ Liteň v3 pro stavební povolení a zadáním inženýrské činnosti panu 

architektu Vavříkovi  za cenu 1.300.000,-bez DPH. 
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IV. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje a souhlasí se zaměřením budov v areálu bývalého 

SOU firmou Hrdlička za cenu maximálně 100.000,-Kč bez DPH 

 

V. Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje pana starostu Filipa Kaštánka objednávkou prací 

a/nebo podpisem smlouvy:   

A. s architektem Vavříkem na vypracování projektové dokumentace pro stavební 

povolení a inženýrskou činnost  

B. s firmou Hrdlička na zaměřením budov v areálu bývalého SOU o celkové ploše 

cca 3.000m2 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 66 z 10.5.2018 bylo schváleno 
 

 

9) Výběr zhotovitele opravy místních komunikací 

 

Tento bod předložil starosta. Místní komunikace jsou ve špatném stavu. Občané si na stav 

místních komunikací pravidelně a oprávněně stěžují. Zastupitelé proto na zasedání č.40 dne 

05.04.2018 projednali opravy místních komunikací, vybrali 7 lokalit k opravě a pověřili pana 

starostu Kaštánka zajištěním minimálně 3 nabídek na opravy komunikací. 

Dostali jsme 3 cenové nabídky. Všechny převyšují původní odhad nákladů. Máme příslib 

dalších třech nabídek. Jeden z uchazečů nabídl i ukázkovou opravu pomocí tzv. patcheru. Tu 

však nestihne díky enormnímu pracovnímu vytížení provést dříve než od cca 20.05.2018. 

 

Zastupitelé se shodli na návrhu řešení: 

 

I. Zastupitelstvo bere na vědomí zprávu pana starosty Kaštánka o stavu výběru dodavatele 

na opravu komunikací. 

 

II. Pan starosta Kaštánek navrhuje nechat zhotovit ukázkovou opravu MK patcherem a poté 

rozhodnout o technologii opravy. 

 

III. Pan starosta Kaštánek navrhuje počkat na další cenové nabídky dalších zhotovitelů. 

 

 

10) Vypracování PD Hasičský domek Běleč 

 

Starosta předložil této bod na projednání. Na hasičský domek byli vypracovány dva posudky 

podle prvního domek zachovat a podle druhého domek zbourat a postavit repliku. Záchrana 

domku by podle nabídek byla až 2 dražší než postavit repliku. Starosta zkusí jestli by nebylo 

možné zachránit alespoň přední stranu. 

 

S návrhem řešení souhlasili všichni zastupitelé 
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I. Zastupitelstvo bere na vědomí  zprávu pana starosty Kaštánka o stavu výběru dodavatele 

na vypracování PD na opravu hasičského domku v Bělči. 

 

II. Pan starosta Kaštánek navrhuje vybrat jen jednu variantu opravy a na tu nechat 

vypracovat PD. 

 

III. Pan starosta Kaštánek navrhuje počkat na další minimálně jednu cenovou nabídku na 

vypracování PD a vybrat z minimálně 2 nabídek. 

 

11) Prodej pozemku 

Starosta Filip Kaštánek předložil tento bod. Záměr prodeje pozemku byl schválen na Veřejném 

zasedání č. 40 a byl řádně vyvěšen na úřední desce od 23.4.2018 do 9.5.2018. 

 

Návrh usnesení č. 67 z 10.5.2018 

I. Zastupitelstvo městyse Liteň bere na vědomí návrh usnesení úřadu městyse na uzavření 

smlouvy o prodeji pozemku p.č.570/2 v k.ú. Liteň se panem Janem F. 

 

II. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje uzavření smlouvy o prodeji pozemku p.č.570/2 v 

k.ú. Liteň o celkové výměře 28 m2 s panem Janem F. za nabídnutou částku 2 800 Kč. 

 

III. Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje starostu Filipa Kaštánka podpisem kupní smlouvy. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 67 z 10.5.2018 bylo schváleno 

 

 

 

12) Výpověď smlouvy pískovna Tůma 

Starosta Filip Kaštánek předložil tento bod. Městys Liteň má vytěženou pískovnu v k.ú. Běleč u 

Litně. Podle sdělení BÚ byla těžba písku ukončena a lom je uzavřen. Z logiky věci vyplývá, že 

potom není třeba mít a platit závodního lomu. 

V roce 2015 podepsal pan starosta Horák novou smlouvu se závodním lomu panem Tůmou a 

navýšil mu dvounásobně odměnu na 24.000,-Kč ročně. Domníváme se, že není potřebné platit 

závodního lomu. V případě potřeby ho můžeme najmout jednorázově. 

 

Návrh usnesení č. 68 z 10.5.2018 

I. Zastupitelstvo bere na vědomí  návrh usnesení úřadu městyse na uzavření DOHODY O 

UKONČENÍ SMLOUVY s panem Tůmou. 

II. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje uzavření DOHODY O UKONČENÍ SMLOUVY 

s panem Tůmou. 

III. Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje starostu Filipa Kaštánka podpisem DOHODY O 

UKONČENÍ SMLOUVY s panem Tůmou. 
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. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 6 

proti: 0 

zdržel se: 1(Fiřt)  

 

Usnesení č. 68 z 10.5.2018 bylo schváleno 

 

 

13) Přijetí krajské dotace 

Tento bod předložil starosta Filip Kaštánek. Městys Liteň získal, přislib dotace od 

Středočeského kraje na spolufinancování navýšení kapacity ZŠ. Pro čerpání dotace je potřeba 

tuto částku přijmout a podepsat Veřejnoprávní smlouvu se Středočeským krajem. 

 

Návrh usnesení č. 69 z 10.5.2018 

I. Zastupitelstvo bere na vědomí návrh starosty Filipa Kaštánka na přijetí částky 6 000 000 

Kč z rozpočtu Středočeského kraje – Středočeský Infrastrukturní fond, Podpora rozvoje a 

obnovy základních škol - ISF/ŠKO/032645/2017 na rozšíření kapacity ZŠ. 

 

II. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje a souhlasí s přijetím částky 6 000 000 Kč z 

rozpočtu Středočeského kraje – Středočeský Infrastrukturní fond, Podpora rozvoje a 

obnovy základních škol - ISF/ŠKO/032645/2017 na rozšíření kapacity ZŠ.  

 

III. Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje starostu Filipa Kaštánka podpisem Veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí investiční účelové dotace z rozpočtu Středočeského kraje ze 

Středočeského Infrastrukturního Fondu, Podpora rozvoje a obnovy základních škol - 

ISF/ŠKO/032645/2017 na rozšíření kapacity ZŠ 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 5 

proti: 0 

zdržel se: 2 (Fiřt, Slanec)  

 

Usnesení č. 69 z 10.5.2018 bylo schváleno 

 

 

14) Schválení pronájmu nebytových prostor učiliště 

 

Starosta Filip Kaštánek předložil tento bod. Záměr na pronájem byl schválen na zasedání č 40 a 

byl řádně vyvěšen na úřední desce. 

Návrh usnesení č. 70 z 10.5.2018 

I. Zastupitelstvo bere na vědomí  návrh úřadu městyse na pronájem nebytových prostor o 

výměře 37,44m² nacházející se v 1. nadzemním podlaží budovy bez č.p.na par.č. 25 k.ú 
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Liteň, dle přiloženého plánku, společnosti Severský vítr s.r.o. IČ:06896600 za nabízenou 

částku 1 000,-/měsíc. 

II. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje uzavření smlouvy na pronájem nebytových prostor 

o výměře 37,44m² nacházející se v 1. nadzemním podlaží budovy bez č.p.na par.č. 25 k.ú 

Liteň, dle přiloženého plánku, společnosti Severský vítr s.r.o. IČ:06896600 za nabízenou 

částku 1 000,-/měsíc. 

III. Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje starostu Filipa Kaštánka podpisem smlouvy na 

pronájem nebytových prostor podle bodu I. a II. 

. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 70 z 10.5.2018 bylo schváleno 

 

 

 

15) Žádost o odprodej pozemku p.č. 805/5 v k.ú. Liteň 

 

Starosta Filip Kaštánek předkládá tento bod. Pan Jiří K. žádá o odprodej pozemku p.č. 805/5 v 

k.ú. Liteň. Tato žádost byla už jednou na zasedání zastupitelstva projednána a byla 

zastupitelstvem zamítnuta. Jedná se o cestu. Obec má dlouhodobě zájem cesty převádět do 

svého vlastnictví, protože tím zaručí dostupnost parcel všem. Obec se tím snaží předcházet 

možným sousedským sporům o užívání cest. V současné době probíhají pozemkové úpravy v 

k.ú. Běleč. Cílem je převést všechny cesty do majetku obce.  
 

Návrh řešení: 

Úřad městyse Liteň doporučuje cestu neprodávat. Pokud se zastupitelé rozhodnou cestu 

neprodávat, není potřeba přijímat usnesení. 

 

Zastupitelé souhlasili s návrhem řešení. 

 

16) Schválení MAP vzdělávání 

 

Starosta Filip Kaštánek předložil bod. Místní akční plán rozvoje vzdělávání je prioritně zaměřen 

na rozvoj kvalitního vzdělávání dětí a žáků do 15 let a  zahrnuje oblasti včasné péče, 

předškolního, základního, zájmového a neformálního vzdělávání. 

Projekt si klade za cíl vytvořit partnerství mezi všemi relevantním aktéry ve vzdělávání. V rámci 

projektu bude docházet ke sdílení příkladů dobré praxe a spolupráci mezi jednotlivými cílovými 

skupinami (školskými zařízeními, zřizovateli školských zařízení, dětmi a žáky, rodiči dětí a 

žáků, pedagogickými pracovníky, veřejností, pracovníky popularizujícími vědu). 

 

Návrh usnesení č. 71 z 10.5.2018 
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I. Zastupitelstvo bere na vědomí návrh usnesení úřadu městyse na udělení souhlasu s 

Místním akčním plánem vzdělávání. 
 

II. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje a souhlasí s Místním akčním plánem vzdělávání. 

 

III. Zastupitelstvo pověřuje starostu Filipa Kaštánka: 

a. podpisem a udělením souhlasu s MAP vzděláváni. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 71 z 10.5.2018  bylo schváleno 
 

 

 

17) Informace letní prázdniny školka 

 

Starosta Filip Kaštánek seznámil zastupitele a přítomné občany s prázdninovým provozem 

školky. Školka bude otevřena od 2.7. – 13.7.2018 a 27.8 – 31.8.2018. Nový školní rok bude 

zahájen 3. září. 2018. 

 

 

18) Objednávka zaměření budovy bývalého SOU 

 

Tento bod byl projednán spolu s bodem 8) Vypracování PD Základní škola 

 

 

19) Záměr pronájmu nebytových prostor na č.p. 401 

Starosta Filip Kaštánek předložit tento bod. Jedná se uvolněný prostor po květinářství. 

Zastupitelstvo by rádo tento prostor opět pronajmulo.  

Návrh usnesení č. 72 z 10.5.2018 

I. Zastupitelstvo městyse Liteň bere na vědomí a schvaluje návrh záměru pronajmout 

nebytové prostory na adrese: Nádražní 401, Liteň. Jedná se o prostor situovaný v 1. patře 

budovy o velikosti 33m².. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 72 z 10.5.2018 bylo schváleno 
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20) Záměr výpůjčky nebytových prostor 

Starosta Filip Kaštánek předložil tento bod. Prostor, v němž skladuje své věci Středisko volného času 

Domeček Hořovice. Jedná se budovu v k.ú. Liteň na pozemku parc.č. 228, zapsané v katastru 

nemovitostí na LV č. 10001 u Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, Katastrální pracoviště 

Beroun. 

Návrh usnesení č. 73 z 10.5.2018 

Zastupitelstvo ML bere na vědomí a schvaluje návrh záměru výpůjčky nebytových prostor o 

výměře 45 m2 situované v suterénu budovy č.p. 401, v k.ú. Liteň na pozemku parc.č. 228, 

zapsané v katastru nemovitostí na LV č. 10001 u Katastrálního úřadu pro Středočeský kraj, 

Katastrální pracoviště Beroun. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 73 z 10.5.2018 bylo schváleno 

 

 

21) Omezení pravomoci ředitele Ateliéru Svatopluk o.p.s. 

Tento bod předložil zastupitel Jan Havelka. Vysvětlil:  Jmenováním správní rady pominuly 

důvody k tomu, aby trvalo pověření pana Jana Jíchy výkonem funkce ředitele. V návrhu na jeho 

jmenování a na vydání předběžného opatření se výslovně uvádí, že je navrhován jen proto, že 

tehdejší, (v současnosti již odvolaná), správní rada nehodlá žádného ředitele jmenovat. 

Důvodem proč pominul jakkoli sporný důvod pro pověření pana Jana Jíchy je, že: 

 

1. zastupitelstvo Městyse Liteň dne 18. 1. 2018 jmenovalo novou správní radu společnosti 

oprávněnou jmenovat ředitele způsobem a formou, kterou předepisuje zákon o obecně 

prospěšných společnostech, 

 

2. trvající stav jistě neodpovídá ustanovení občanského soudního řádu vymezujícím 

podmínky a dobu trvání předběžného opatření, tj. zatímní úprava poměrů účastníků řízení na 

nezbytnou dobu. Délka trvání a způsob výkonu pověření panem Jíchou odpovídá spíš výkonu 

funkce na dobu neurčitou, 

 

3. pan Jan Jícha neplní a od počátku neplnil úkony, ke kterým byl pověřen podle 

předloženého návrhu, tj. zajistit výplatu mezd ZTP a podání žádostí o dotace Úřadu práce v 

Berouně, fakticky nyní pouze vyplácí sám sebe a advokátku, která za něj vykonává jiné úkony, 

než ke kterým byl pověřen, za peníze městyse Liteň v pracuje a podává návrhy k soudu 

namířené proti zájmům městyse Liteň. 

    

4. stávající stav je založen na tom, že fakticky neexistuje orgán o.p.s., který by pana Jana Jíchu 

úkoloval, kontroloval a ukončil jeho působení. 
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Zastupitel Jan Havelka důrazně upozorňuje, že návrh na jehož základě byl pan Jícha jmenován 

jakýmsi provizorním ředitelem, byl podán před rokem (!), že neexistuje, vzhledem ke zpětvzetí 

původního návrhu, právní návrh, ke kterému bylo předběžné opatření původně vydáno. 

 

 

 

 

Návrh usnesení č. 74 z 10.5.2018 

 

Zastupitelstvo Městyse Liteň jako statutární orgán zakladatele společnosti Atelier Svatopluk, 

o.p.s. ukládá panu Janu Jíchovi, aby počínaje 15. květnem 2018 neprováděl jménem společnosti 

Atelier Svatopluk, o.p.s. jakékoli platby a právní úkony, které nebudou předem schváleny 

statutární orgánem zakladatele společnosti. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 74 z 10.5.2018 bylo schváleno 

 

Starosta Filip Kaštánek požádal ještě o přidání bodu: 

Podání žádosti z fondu Středočeského kraje 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0 

Bod byl přidán. 

 

22) Podání žádosti z fondu Středočeského kraje 

 

Tento bod předložil starosta Filip Kaštánek 

 

Návrh usnesení č. 75 z 10.5.2018 

 

Zastupitelstvo Městyse Liteň schvaluje záměr podat žádost o dotaci na financování hřiště v Bělči 

z fondu Středočeského kraje. 

 

HLASOVÁNÍ:  pro: 7 

proti: 0 

zdržel se: 0  

 

Usnesení č. 75 z 10.5.2018 bylo schváleno 
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23) Diskuse 

Pan N. měl připomínku k tomu, že na jednání měl být pozván i ředitel Atelier Svatopluk o.p.s. 

Podle pana N. ředitel platí Zdravotní a Sociální pojištění za zaměstnance vše prý dává 

dohromady. Proč chybějí dotazy pana N. v minulém zápise. U Staré školy parkují auta. Pan N. 

by chtěl vyřešit, kdo se bude starat o pozemek mezi bytovkami. Tento pozemek patří úřadu pro 

zastupování státu. Obec by měla zajistit, údržbu a pak vše přeúčtovat na úřad pro zastupování 

státu. Pan N pochválil zastupitele Klimenta za organizaci turnaje fotbalistů. 

Paní H. se dotazovala na pronájem bytu v učilišti. Záměr se nemusí vyvěšovat. Výše nájemného 

je veřejnou informací. Zastupitelé navrhli, aby si paní H podala žádost a bylo jí sdělena přesná 

výše. Paní M. měla připomínky k přemístění školy do učiliště: Přístupová cesta do školy je 

nebezpečná. Ulice by měla být slepá. A aby zastupitelstvo zvážilo velikosti startovacích bytů 

pro učitele. Zastupitel Slanec upozornil na přerůstající křoví v ulici Sokolská. Pan starosta 

přislíbil jeho ořezání. 

 

24) Závěr 

Starosta Filip Kaštánek děkuje za účast a končí veřejné zasedání v 22:16 
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